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Starostwo Powiatowe 
w Tarnowskich Górach 
ul. Karluszowiec 5 
Wydział Inwestycji 
i Drogownictwa 
(transport@tarnogorski.pl)

W związku z otrzymaną w dniu 18 lutego 2022r. petycją z dnia 16 lutego 2022r. ws. 
budowy chodnika przy drodze powiatowej 3238 S , przekazuję petycję według właściwości.
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Otrzymują: 
<3? Adresat,

2. Z — ad acta.

Zgodnie z art 13 ust J i ust. 2 Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady Unn Europejskiej 2016/679 z dnia 
27 kwietnia 2016 roku w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych 
i w sprawie swobodnego przepływu tych danych, informujemy, iż administratorem danych osobowych w Zarządzie 
Dróg Powiatowych w Tarnowskich Górach z siedzibą przy ul. Pyskowickiej 54 /est Dyrektor Zarządu Dróg 
Powiatowych w Tarnowskich Górach. Klauzula informacyjna o przetwarzaniu danych osobowych jest dostępna na



Adres korespondencyjny:
, /

w Tarnowskich Górach

PETYCJA O BUDOWĘ CHODNIKA

My, niżej podpisani mieszkańcy Zcndka zwracamy się z prośbą o budowę chodnika przy 
drodze powiatowej 3238 S od węzła 007 do węzła 001 (ul. Strąków).

Prośbę swą kierujemy tym, że droga ta przechodzi przez gęstą zabudowę budynków 
mieszkalnych. Brak chodnika powoduje, że mieszkańcy muszą poruszać się po drodze co powoduje 
ogromne zagrożenie ich zdrowia i życia.

Przy drodze tej jest plac zabaw oraz przystanek, na którym zatrzymuje się autobus 
zabierający i przywożący dzieci ze szkoły. Jednak brak chodnika powoduje, że dzieci by dostać się 
do tych miejsc muszą poruszać się po drodze.

* Drogą tą z każdym rokiem przejeżdża coraz więcej samochodów osobowych jak i 
ciężarowych a wielu kierowców nie przestrzega ograniczenia prędkości.

Zdajemy sobie sprawę, że jest to spore i kosztowne przedsięwzięcie. Liczymy jednak, że 
taka realizacja mogła by być dofinansowana z różnych programów funduszy unijnych lub 
samorządowych.

Powstanie chodnika w pasie drogowym znacząco przyczyni się do poprawy bezpieczeństwa 
zarówno pieszych jak i kierowców.

Z poważaniem


